

تعميم Circular

رقم (162) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue to the provisions of Article (17/A/1) of Directives For Listing Securities on the ASE, and with reference to the ARAB FINANCIAL INVESTMENT Company (AFIN) letter dated 17/12/2018 regarding completion of all required procedures at the Ministry of Industry and Trade of change company's legal status from public shareholding company to limited liability company of the above mentioned company.

Please be informed that ARAB FINANCIAL INVESTMENT Company's shares will be delisted from the ASE as of Thursday 20/12/2018, according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

استناداً لأحكام المادة (17/أ/1) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وبالإشارة إلى كتاب الشركة العربية للاستثمارات المالية (AFIN) رقم 157/ص/ر ت 2018/ تاريخ 2018/12/17، بخصوص استكمال اجراءات تحويل الصفة القانونية للشركة من شركة مساهمة عامة الى شركة ذات مسؤولية محدودة لدى وزارة الصناعة والتجارة.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء إدراج أسهم الشركة العربية للاستثمارات المالية في بورصة عمان، وذلك اعتباراً من يوم الخميس الموافق 2018/12/20 وحسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة The company name
131070	AFIN	العربية للاستثمارات المالية

With All Respect,

Nader Azar

The CEO

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center.

- Operations Department

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

نادر عازر

المدير التنفيذي

نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- دائرة العمليات